

# HELENA RABAL LECINA

ESDi – Escola Superior de Disseny, Sabadell  
Barcelona

## BEEN THERE, DONE THAT



**\* 1997 in Mollet del Vallès (ES)  
Bachelor of Arts, Fashion Design  
Bachelor of Arts, Smart Design  
2020: Masters, Fashion Brands  
Management and Creation**

Neben Mode fasziniert mich Architektur, weil sich dabei Kreativität und Technik verbinden. Beides sind wichtige Aspekte für meine Arbeit. Mich inspirieren Designer, die mit Funktionsmaterialien arbeiten und Sportswear und Urbanwear zu einem neuen Look verbinden. Grafikdesign ist ebenfalls eine wichtige Inspirationsquelle, denn für Sport und Urbanwear ist Grafikdesign unverzichtbar. Meine Kollektion BEEN THERE, DONE THAT setzt sich kritisch mit den modernen Formen des Tourismus auseinander.

Besides fashion, architecture is another field that really fascinates me because it combines creativity and technology. Both of these are important aspects in my work. I am inspired by designers who work with functional materials and combine sportswear and urban wear to create a new look. Graphic design is another important source of inspiration, as you cannot have sportswear and urban wear without it. My collection BEEN THERE, DONE THAT takes a critical look at modern forms of tourism.

